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Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user’s authority to operate the equipment. 

This device complies with Part 15 of the FCC Rules and with Industry Canada license-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, 

and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. To satisfy FCC RF exposure requirements a separation distance of 40 cm or more should be 

maintained between the antenna of this device and persons during operation. To ensure compliance, operations at closer distances than this are not recommended. 

This radio transmitter model RR05 has been approved by Industry Canada to operate with the antenna types listed below with the maximum permissible gain indicated. Antenna types not included in this list, having a 

gain greater than the maximum gain indicated for that type, are strictly prohibited for use with this device Ce modèle d'émetteur radio RR05 a été approuvé par Industrie Canada pour fonctionner avec les types 

d'antenne énumérés ci-dessous avec le gain maximal admissible indiqué. Les types d'antennes non inclus dans cette liste, ayant un gain supérieur au gain maximal indiqué pour ce type, sont strictement interdits pour 

une utilisation avec cet appareil. Antenna/Antenne: Laird Technologies RD2458-5, Gain 3.0 dBi 

To satisfy ISED RF exposure requirements a separation distance of 40 cm or more should be maintained between the antenna of this device and persons during operation. To ensure compliance, operations at closer 

distances than this are not recommended. Pour satisfaire aux exigences d'exposition RF de l'ISDE, une distance de séparation de 40 cm ou plus doit être maintenue entre l'antenne de cet appareil et les personnes 

pendant le fonctionnement. Pour assurer la conformité, les opérations à plus courte distance ne sont pas recommandées. 

Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas produire de 

brouillage, et (2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement. 

 

 


